
 
 
 
 

Protokoll fra årsmøte  
Søndag 23.04.2023 kl. 14.00 på Huset                                            
 

Åpning  
 
Leder Hanne Mathiesen åpnet møtet og ønsket velkommen.  
 
Årsmøtet mintes kolonister som har gått bort siden forrige årsmøte med ett minutts stillhet. 
 
 
 

Godkjenning av innkalling 
 
Det fremkom ingen merknader til innkalling og dagsorden. 
Innkalling og dagsorden godkjent. 
 
 
 

Konstituering 
 

a) Som møteleder ble foreslått Hanne M. Mathiesen. Ingen motforslag. 
b) Som referent ble foreslått Monica S. Brun. Ingen motforslag. 
c) Som tellekorps ble Margete Raaum, parsell 206 og Ragnhild Holm, parsell 126 valgt. 
d) Til å undertegne protokollen ble Walborg Sandvik, parsell 261 og Elisabeth Holst-Hagedal, 

parsell 202 valgt. 
 
 
 

Styrets beretning 2022/2023 
 
Møteleder presenterte styret og gjennomgikk beretningen punkt for punkt, åpnet for spørsmål og 
generell debatt. 
 
 
Nye kolonister ble ønsket velkommen. 
 
 
Årsberetningen ble godkjent. 
 
 
 

 

 



 

 

Regnskap 2022 og revisors beretning 
 
Det framlagte regnskapet for 2022 med et overskudd på kr 304 967 ble godkjent av årsmøtet. 
 
 
 
 
Budsjettet for 2022 ble tatt til orientering. 
 
 
 

Innkomne forslag 
 
Antall stemmeberettigede: 80, inkludert 8 fullmakter. 

 

Forslag 1: Delegater og representanter 
 
Forslagsstiller: Styret 
 
Forslag til vedtak: 
Styret får årsmøtets fullmakt til å velge ut representanter til Oslo Krets av Norsk 
Kolonihageforbund, foreningen Solvang kolonihager, samt til å velge delegater til disse 
organenes årsmøter. 
 
Forslaget vedtatt ved akklamasjon 
 
 
 
Forslag 2: Prioritering ved salg av hytter 
 
Forslagsstiller: Styret 
 
Forslag til vedtak: 
Solvang avdeling 2 prioriterer å selge 50% av hyttene som 
selges til søkere til og med fylte 40 år, og 50% til søkere på den ordinære 
ventelisten. 
Vedtaket gjelder for 3 år. 
 
Forslaget vedtatt ved akklamasjon. 
 
 
 
Forslag 3: Fjerne dagens fritak for fellesarbeid («plikten») 
 
Forslagsstiller: Styret 
 
Forslag til vedtak: 
Dagens praksis med fritak for fellesarbeid for de over 70 som har hatt hytte i over 25 år 
fjernes. 
 
Forslag til tilleggsvedtak: 
Vedtaket får ikke tilbakevirkende kraft. De som har fått fritak oppfordres til å delta i hagens 
fellesarbeid. 
 
Kommentarer fra salen: 
Liv Teetma: Det var ikke 16, men 14 som fikk fritak i fjor, andelen synker. 



 

 

Antallet med fritak har blitt redusert de siste årene. 
Det er ikke slik at folk har hyttene like lenge som tidligere, så det oppleves ikke som en trussel. 
De eldre har kanskje nok med å stelle egen parsell. 
 
Kolbein Brede: Det første argumentet er godt, men ønsker at man tar hensyn til det som tidligere 
ble sagt, det er marginale bidrag, og så. Ønsker at det tas hensyn til eldre med dårligere 
økonomi. 
Bør mer tydelig åpne for at de som har behov for det får tilrettelagte oppgaver. Gjør ikke noe som 
skaper unødvendige motsetninger.  
 
Ida Oftebro: Styret ønsker tvert imot å skape et fellesskap, vi håper alle vil og kan delta. Vi ønsker 
å være rause med fritak eller tilpasninger ved behov. 
 
Atle Omland: Man får ikke redusert husleie ved alder, dette er en plikt som alle må bidra på. 
Mange 70-åringer er veldig spreke og har god tid. Mange bidrar i dag. De som har kommet sent 
inn, får ikke dette fritaket. Syns det skaper en skjevhet og urettferdighet, 
 
Jan-Erik Brenne: Har vært her og deltatt i mange år, enig med Teetma og Brede. Dette skaper et 
visst press. Nå nok med egen hage. 
 
Liv Aakre: Har hatt hytte i 40 år, fyller 70 år og har gjort all sin plikt, regner med at hun får fritak. 
Noen er enslige, og noen har mistet sine kjære. Hun har selv mistet mange. Har også deltatt med 
mer enn pliktarbeidet og hjulpet andre i hagen. Ønsker at de unge tar hensyn. Syns det er 
urimelig, selv om det ikke skal ha tilbakevirkende kraft. Kan får urimelige utslag. Ønsker 
rettferdighet. Ønsker at dette blir bare for de nye kolonistene. 
 
Walborg: Styrets forslag sier at det åpner for tilrettelegging, det bør ikke bare gjelde for de eldre. 
Andre kan også har behov for fritak, for eksempel småbarnsforeldre. Ønskelig å være i dialog 
med styret og få tilrettelagt hvis det er behov. Har selv fått god tilrettelegging. Og ønsker at det 
fremheves at det er mulighet for tilrettelegging. 
 
Teetma: Ønsker å fortsette å ha krefter til å stelle sin egen store parsell. Ikke ønskelig hvis dette 
skal føre til at grupper står mot hverandre. 
 
Eirik Reberg: Det er gode argumenter fra begge sider. Dette handler om ressursbruk. Dersom de 
over 70 kan bidra med noe frivillig tror han det er mange som vil gjøre det. 
 
Liv Aakre: Støtter styret oppfordring om at alle skal bidra. Men ønsker at det skal være frivillig. Alt 
ligger til rette for en minnelig ordning. Det er ikke nødvendig hvis man har en generell ordning der 
man av ulike grunner kan få fritak eller tilrettelegging. 
 
Walborg Sandvik: Fikk hytte når barna var små, ønsker at det åpnes for at både barn og 
barnebarn kan bidra med timer til fellesarbeidet. Det har ikke alltid vært slik. 
 
 
Styret trakk forslaget, og oppfordrer til at alle bidrar med det de kan og ønsker.  
Styret jobber videre med innspillene som har kommet. 
 
 
 
Forslag 4: Fjerning av canadagullris fra fellesområder og parseller 
 
Forslagsstiller: Styret 
 
Forslag til vedtak: 
Canadagullris fjernes fra alle parseller og fellesområder på Solvang avdeling 2 i løpet av 
2023-sesongen. 
 



 

 

Innspill fra salen: 
Det tar mer enn én sesong å kvitte seg med denne planten. Man må starte denne sesongen og 
fortsette. 
Surle Fladmark: Burde dette ikke gjelde andre svartelistede og rødlistede arter? 
Atle Omland: Kan være greit å starte med denne og ta det videre derifra, 
Kristine Vik: Disse skal ikke leveres som hageavfall, men forbrennes og leveres enten som 
restavfall eller spesialavfall. 
 
Det er også andre områder i nærheten der det er mye, må kanskje samarbeide med Oslo 
kommune og avdeling 1 for å kvitte oss med det. 
 
Lurt å starte nå som jorda er fuktig. Kan tas på kvistbilden hvis planten ikke har frø. 
 
Kommer sak på det i vårbrevet. Har fått beskjed om at det varmebehandles og kan leveres som 
hageavfall.  
Det er mye på avdeling 3. Avdeling 3 har vedtatt forbud og er i gang med arbeidet. 
 
Forslaget vedtatt ved akklamasjon. 
 
 
 

Fastsettelse av kontingenter og honorarer 
 
Styret foreslår ingen økning av honorarene for 2023. 
Kontingenten har økt med 10% fra januar 2023 
 
Årsmøtet tok dette til orientering. 

 

 

 

Valg 
 
Ordet ble gitt til valgkomiteen. Anne Fredrikstad og Margrete Raaum ønsker å takke styret som 
har sittet det siste året, og mange styremedlemmer flere år, Det var glede å ringe rundt til styret 
og at alle på valg ønsket å ta gjenvalg og er innstilt på et godt samarbeid i styret. 
 
Valgkomiteens innstilling for perioden 2023-25 
 
Styret: 
 
Hanne M. Mathiesen, styreleder, Mittveien 181 (2023-2025) Gjenvalg.  
Valgt ved akklamasjon. 
 
Atle Omland, nestleder. Plommeveien 199 (2022-2024) Ikke på valg. 
 
Monica S. Brun, sekretær, Mittveien 190 (2022-2024) Ikke på valg. 
 
Anne B. Stensgård, kasserer, Mittveien 168 (2023-2025). Gjenvalg. 
Valgt ved akklamasjon. 
 
Marianne Voss Torstad, styremedlem, Østveien 230 (2023-2025) Gjenvalg. 
Valgt ved akklamasjon. 
 
Aksel Korbøl, styremedlem, Plommeveien 214 (2022-2024) Ikke på valg. 
 



 

 

Ida Oftebro, styremedlem, Vestveien 132 (2023-2025) Gjenvalg. 
Valgt ved akklamasjon. 
 
Anne Karin Lundeby, Vestre Dal 161 (2022-2024) Ikke på valg. 
 
Vara: 
Lorenz Tanner, varamedlem, Østveien 217 (2023-2025) Gjenvalg. 
Valgt ved akklamasjon. 
 
Anne-Lise Ryel, varamedlem, Plommeveien 212 (2022-2024) Ikke på valg. 
 
 
Salgskomiteen: 
 
Marianne Voss Torstad, Østveien 230 (2022-2024) Ikke på valg. 
 
Astrid Solem, Vestveien 140 (2023-2025) Gjenvalg. 
Valgt ved akklamasjon. 
 
Nina Marie Førisdal, Krokveien 246 (2022-2024) ikke på valg. 
 
 
Byggekomiteen: 
 
Kristine Vik, Østveien 231, (2023-2025) Gjenvalg. 
Valgt ved akklamasjon 
 
Eirik Strand, Mittveien 170 (2023-2025) Gjenvalg. 
Valgt ved akklamasjon. 
 
Anders Johannesen, Mittveien 188 (2022-2024) Ikke på valg. 
 
Magnus Tveitan, Vestveien 148 (2023-2024) NY 
Valgt ved akklamasjon. 
 
 
Ordenskomiteen: 
 
Per Otto Stray, Solsvingen 223 (2022-2024) Ikke på valg. 
 
Jenny Selmer, Pliktveien 239 (2023-2025) NY. 
Valgt ved akklamasjon. 
 
 
Revisorer: 
 
Eva Dybwad, Plommeveien 210 (2022-2024) Ikke på valg. 
 
Henrik Selmer, Pliktveien 239 (2023-2025) Gjenvalg. 
Valgt ved akklamasjon. 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

Styrets innstilling for perioden 2023-25: 

Valgkomiteen: 

 
Anne Fredrikstad, Vestveien 138 (2023-2025) Gjenvalg. 
Valgt ved akklamasjon. 
 
Sten Morten Misund-Asphaug, Vestre Dal Vei 154 (2022-2024) Ikke på valg. 
 
Margrete Raaum, Plommeveien 206 (2022-2024) Ikke på valg. 
 
 
 
Komitémedlemmer og andre som fratrer sine verv ble takket av. 
 
 
 
 
 
Møtet hevet kl.15.03     
Oslo den 23.04.2023 
 
 
 
 
______________________________                 ______________________________    
Walborg Sandvik, parsell 261                        Elisabeth Holst-Hagedal, parsell 202 
 
 


